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Datum: 3 februari 2018 

Betreft: Schriftelijke vragen aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 

Onderwerp: Kwaliteitsslag Bronbad De Lockhorst 

   

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 

Schriftelijke vragen aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 

Datum: 5 januari 2018 

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht 

Steller vragen: de heer C.N. de Jager, fractie SGP-ChristenUnie 

Onderwerp: Kwaliteitsslag Bronbad De Lockhorst 

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te beantwoorden aan 
de steller. 

1. Huidige technische storingen: 
a. Welke faciliteiten kunnen momenteel door technische storingen niet gebruikt 

worden door de bezoekers? 
b. Is inmiddels bekend wanneer deze faciliteiten gerepareerd worden? 
c. Wat zijn de eventuele extra kosten voor de gemeente Sliedrecht? 

2. Achterstallig onderhoud: 
a. Welke faciliteiten zouden op korte termijn gesloten moeten worden als er geen of 

niet voldoende onderhoud wordt gepleegd 
b. Welke kosten worden daarbij verwacht voor de gemeente Sliedrecht? 
c. Bestaat er op enigerlei wijze een gevaar voor de veiligheid? Zo ja, welke risico’s zijn 

er aanwezig? 
3. Onderhoud: 

a. Welk onderhoud was er gepland in de jaren 2016, 2017 en staat nog gepland voor 
2018? (graag de te onderhouden zaken met de begrote kosten voor Sliedrecht 
en/of Optisport) 

b. Welk onderhoud werd daadwerkelijk uitgevoerd c.q. wordt uitgevoerd in de jaren 
2016, 2017, en 2018 (graag de onderhouden zaken met de werkelijke kosten voor 
Sliedrecht en/of Optisport) 

c. Als de planning afwijkt van de daadwerkelijke uitvoering, wat is daar dan de reden 
van? 

d. Waar zijn de onderhoudsplannen op gebaseerd? Op basis van een deskundigen 
onderzoek en/of wettelijke eisen en/of anders? 

e. Is dit conform de afspraken uit de overeenkomst tussen de gemeente en Optisport 
en wilt u dit toelichten? 

f. Graag ontvangen wij een kopie van het meest recente Meerjaren Onderhoudsplan 
4. Aantrekkelijkheid en toekomst: 

a. Wat zijn de bezoekersaantallen van de laatste 10 jaren? 
b. Wat is de toegangsprijs (de prijsontwikkeling) van de 5 best verkochte 

toegangskaartjes van de laatste 10 jaren? 
c. Wat zijn de redenen, naast de toegangsprijzen en de onderhoudsstaat, waardoor 

het Bronbad zijn aantrekkelijkheid verliest? 
d. Welke ideeën leven er bij de exploitant/gemeente om de aantrekkelijkheid te 

verhogen? 
5. Exploitant 
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a. Op welke wijze kan de verhoging van de toegangsprijzen (tijdelijk) ongedaan 
gemaakt worden nu de beoogde kwaliteitsslag is mislukt? 

b. Heeft het eventueel terugdraaien van de verhoging van de toegangsprijzen 
financiële consequenties voor de gemeente Sliedrecht? Zo ja, wat is de omvang 
daarvan? 

c. Werkt de exploitant constructief en adequaat mee om technische storingen z.s.m. 
te verhelpen en het Bronbad aantrekkelijker te maken? Zo ja hoe, zo nee waarom 
niet? 

d. In hoeverre is nu expliciet uit de overeenkomst tussen de gemeente Sliedrecht en 
Optisport op te maken welke (noodzakelijke) investeringen voor rekening van de 
gemeente Sliedrecht c.q. Optisport zijn? 

 

Toelichting: op 28 december 2017 bleek uit de beantwoording van onze technische vragen dat 
de recente kwaliteitsslag die door de gemeente Sliedrecht werd gefinancierd (mede) inhoud dat 
alle sauna’s en stoomcabines in werking zouden moeten zijn. Op dit moment is dat nog niet zo. 
Daarnaast is inmiddels het bubbelbad ook al enige tijd buiten gebruik i.v.m. vermoedelijk een 
technische storing. Faciliteiten worden in het Bronbad afschermt met obstakels en wit-rode 
kettingen hetgeen een vervallen en niet publieksvriendelijke indruk maakt. De fractie van de 
SGP-ChristenUnie maakt zich grote zorgen over de technische staat van de faciliteiten in het 
Bronbad en de gevolgen daarvan voor bijvoorbeeld de bezoekers aantallen. De indruk bestaat 
dat er sprake is van achterstallig onderhoud wat door de exploitant dan primair wordt opgelost 
door faciliteiten te sluiten i.p.v. de repareren of te vervangen. En dat ondanks de investeringen 
die de gemeente Sliedrecht heeft gedaan. Onbekend is of het achterstallige onderhoud ook 
gevolgen kan hebben voor de veiligheid. Hoe zit het nu met het duurder geworden 
toegangskaartje en de beloofde kwaliteitsslag? De indruk is nu dat bezoekers inmiddels meer 
betalen voor minder kwaliteit in plaats van meer betalen voor een betere kwaliteit. 

 

Ondertekening en naam, 

 

C.N. de Jager, SGP-ChristenUnie 

 

 

 

 


